
ZÁPISNICA

z 2. Zasadnutia Výkonného výboru Slovenskej asociácie olympionikov (SAO).

Dňa 27. decembra (streda) 2023 o 19:00 hod., online (Teams).

Prítomní  členovia  Výkonného  výboru  SAO: Martin  Bendik  OLY,  Michal  Martikán  OLY,  Marcela
Pavkovčeková OLY, Gabriela Stacherová OLY, Igor Zelenay OLY – v počte 5

Neprítomní členovia Výkonného výboru SAO: Juraj Tarr OLY, Samuel Piasecký OLY – v počte 2

Predsedajúci: Martin Bendik OLY

Zapisovateľ: Peter Bendik (Generálny sekretár SAO)

Overovateľka: Marcela Pavkovčeková OLY

PROGRAM:                                                                                                                   

1. Otvorenie

2. Zhrnutie obdobia november a december 2023

3. Zhrnutie 0. Ročníka Vianočného punču SAO 2023

4. Podujatia SAO 2024

5. Rôzne

6. Záver

UZN: č. 5/2023-2026/27.12.2023/ Členovia VV-SAO schvaľujú program 2. Zasadnutia VV-SAO

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0
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1. Otvorenie

Prezident SAO Martin Bendik OLY, privítal  všetkých kolegov a kolegyne na druhom rokovaní

Výkonného výboru Slovenskej asociácie olympionikov. Na online rokovaní privítal aj Generálneho

sekretára SAO Petra Bendika. Druhé rokovanie VV - SAO prebiehalo v online prostredí. Hneď v

úvode  sa  Prezident  SAO  poďakoval  za  účasť  nakoľko  rokovanie  prebiehalo  počas  obdobia

sviatkov. Následne sa pristúpilo ku rokovaniu. 

2. Zhrnutie obdobia november a december 2023

V tomto bode rokovania Martin Bendik zhrnul posledné obdobie od 1. Zasadnutia VV – SAO, kde

bol  Uznesením  Výkonného  výboru  SAO  poverený  stretnutiami,  ktoré  boli  v  úvode  dôležité.

Súčasťou tohto bodu je aj uznesenie, ktoré je splnené. 

UZN: č. 3/2023-2026/09.11.2023/  Členovia VV-SAO poverujú Prezidenta SAO, aby uskutočnil 

stretnutia so zástupcami inštitúcií, ktoré priamo súvisia so SAO.

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0

Taktiež informoval aj o aktivitách, ktoré sa udiali pre chod a budúcnosť celej SAO komunity. 

- Podarilo sa splniť všetky podmienky pre poberanie 2 percent z dane,

- Stretnutie s pánom Prezidentom Slovenského olympijského a športového výboru Antonom Siekelom,

- Stretnutie s pánom riaditeľom VŠC Dukla BB Matejom Tóthom,

- Stretnutie s pani Katarínou Ráczovou z Klubu Fair play,

- Prvé Zasadnutie Výkonného výboru SAO,

- Workshop Olympic festival na pôde SOŠV,

- Workshop Vyšehrad fond,
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- Rokovanie Rady pre rozvoj Olympizmu,

- Účasť na Zasadnutí Výkonného výboru SOŠV,

- Udeľovanie ocenení a vyznamenaní SOŠV  a KFP,

- Stretnutie s pánom Vladimírom Millerom (predseda Olympijských klubov),

- Stretnutie s pani Martinou Gogolová (športová riaditeľka Špeciálne olympiády Slovensko)

- Stretnutie s pani Máriou Mračnovou a s pánom Dušanom Nógom (Olympijský klub Bratislava)

- Začiatok prác na podstránke SAO, ktorá sa nachádza na webe SOŠV,

- Úspešný Nultý Ročník Vianočného punču SAO v Banskej Bystrici.

3. Zhrnutie 0. Ročník Vianočný punč SAO

V tomto  bode  Martin  Bendik  informoval  kolegov  a  kolegyne  o  akcií,  ktorá  odštartovala  nové

obdobie Slovenskej asociácie olympionikov. Išlo o Nultý ročník Vianočného punču pod taktovkou

SAO. Akcia prebehla na pôde VŠC Dukla Banská Bystrica, v salóniku pri reštaurácií Atlét. Aj touto

cestou SAO vyjadruje úprimnú a veľkú vďaku pánovi riaditeľovi Matejovi Tóthovi za zdieľanie

priestorov  pre  Olympionikov  a  Olympioničky.  Hostí  čakalo  občerstvenie  v  podobe  punču,

chlebíčkov a vianočnej kapustnice. Skvelá atmosféra bola doplnená o odovzdanie odznakov SAO a

malého prekvapenia pre zúčastnených hostí. 

Bendik informoval Výkonný výbor  SAO aj číslami. Prvý email s pozvánkou sa posielal cca mesiac

pred  akciou,  druhý  email  cca  dva  týždne  a  tým,  ktorí  potvrdili  účasť  sa  poslal  email  na

pripomenutie udalosti dva dni pred termínom akcie. Úprimne nás teší interakcia. Nakoľko kto sa

nemohol  zúčastniť,  tak  mohol  zaškrtnúť  aj  políčko  nezúčastním  sa.  Je  to  aj  preto,  aby  sme

priebežne  aktualizovali  zoznam  SAO.  Na  udalosť  sme  pozvali  aj  predsedkyne  a  predsedov

Olympijských klubov z celej Slovenskej republiky. Teší nás účasť zo Žiliny a Banskej Bystrice. No

mali sme interakciu viac ako 80 % klubov. 
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Na Nultom ročníku sa zaviedla aj pekná aktivita a to KRONIKA SAO. Kam sa postupne bude

dopĺňať, zapisovať a zaznamenávať činnosť Slovenskej asociácie olympionikov. 

Cez Google Formulár sme mali potvrdených cca 27 ľudí. Z toho prišlo 22 ľudí. Niektorí prišli aj

bez registrácie, čo sa veľmi tešíme nakoľko je pre nás dôležité, aby členovia a členky SAO šírili

myšlienku prostredníctvom seba. 

Tento  bod  uzavreli  prítomní  členovia  a  členky  VV –  SAO veľkou  vďakou  za  účasť  každého

jedného Olympionika či Olympioničky. Vážime si účasť a čas strávený v komunite SAO. Zhodli sa

všetci a dané informácie zobrali na vedomie. 

4. Podujatia SAO 2024

V tomto bode prebehla diskusia všetkých prítomných členov Výkonného výboru SAO. Prebrali sa

rôzne návrhy a myšlienky. Nápadov je viac. Prítomní sa zhodli na 5 aktivitách/akciách/podujatiach

pre  rok  2024,  ako  nosný  pilier  postupného  a  systematického  budovania  komunity  SAO.

Akcie/aktivity či podujatia, ktoré sa zorganizujú naviac, tak bude len a len veľkým pozitívom pre

celú komunitu SAO. Predbežne sa dohodli na týchto podujatiach a mesiacoch. Uvidíme aké budú

presné termíny a následne sa budú konkretizovať. Tak, aby každý jeden člen a členka Slovenskej

asociácie olympionikov vedeli, že čo sa bude diať. VV – SAO berie na vedomie.

Február 2024 – Prehliadka/návšteva Slovenského olympijského a športového múzea SOŠV

Marec 2024 – 2. Ročník Hokeja Olympionikov 

Marec 2024 – Veľkonočná káva a odovzdávanie OLY titulov

Jún 2024 – 0. Ročník Turistického výstupu Olympionikov 

December 2024 – 1. Ročník Vianočného punču SAO 
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5. Rôzne

V tomto bode sa otvorila diskusia ohľadom lístkov na Majstrovstvá Európy 2024 v Biatlone, ktoré

sa budú odohrávať v Slovenskej  republike a to priamo v Osrblí.  Vďaka našej členke Veronike

Machyniakovej sa podarilo vybaviť zopár lístkov na dané podujatie. Diskutovalo sa akou formou sa

lístky prerozdelia. Budeme krok za krokom postupovať, aby sa našiel aj v tomto systém a to nie len

teraz,  ale  aj  pre  budúce  podobné  aktivity.  Touto  cestou  veľmi  pekne  ďakujeme  Veronike  a

Slovenskému zväzu Biatlonu. Vidíme sa v Osrblí. Za celý VV – SAO Ďakujeme.

6. Záver

Martin Bendik sa na záver poďakoval za účasť na druhom zasadnutí VV - SAO, za konštruktívnu

diskusiu a osobný čas všetkých zúčastnených. Najbližšie zasadnutie bude ku koncu februára 2024.

Celý kolektív Výkonného výboru Slovenskej asociácie olympionikov želá Úspešný a olympijský

rok 2024

V Poprade, dňa 29.12.2023 V Liptovskom Mikuláši, dňa 30.12.2023

Zapisovateľ: Peter Bendik (GS SAO) Overovateľka: Marcela Pavkovčeková OLY
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